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Írásbelikérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Az önkormányzati fenntartású színházak finanszírozása” címmel a Házszabály 91 . -a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériu m
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az önkormányzati működtetésű színházak finanszírozása két fő forrásból : költségvetés i
támogatásból és egyéb forrásból /els ősorban önkormányzati hozzájárulásból, jegyár-
bevételbő l stb./ történik .

Kérdezem Miniszter urat :

Mekkora volt 2006 és 2008 között /2008-ban becslésszerűen/ az önkormányzati működtetésű
színházak finanszírozásában az egyes források részesedése /színházanként, összegszerűen és
arányban!?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

Tellér yula
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